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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgy ű lés Hivatala

lrnmányszám : y 11d~'s

Érkezett 2017 DEC 1 1,

Kövér László
az Országgyülés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány
tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI . 6.) Korm . rendelet 48.* 13 . pontja szerinti

feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető miniszterhez ,

„Miért nem emelték az elmúlt nyolc évben egy forinttal sem a családi pótlékot, a gyest, a

gyetet, az anyasági támogatást, a nyugdíjminimumot? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Szocialista Párt többször és több módon kifejezte, hogy úgy gondolja, emelni kell a z
alanyi jogon járó családi támogatásokat, amiket a kormány az elmúlt nyolc évben egy forinttal ne m

növelt . Ma már egyedül csak a Fidesz és a KDNP képviselői nem támogatják a családi pótlék

emelését.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

• Miért nem emelték az elmúlt nyolc évben egy forinttal sem a családi pótlékot, a gyest, a
gyetet, az anyasági támogatást, a nyugdíjminimumot ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. december 11 .

Bangón + ély Ildikó
országg 4.i képviselő

(MSZP)


	page 1

